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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére Írábeli'kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésékről szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújt?ni á téma szerint
hatáskörrel rendélkező

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz,

„Jogszerű-e az, hogy gyakorlati okokból a vasutasok nem élhetnek MÁV kollektív
szerződésében foglalt jogaikkal? „

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr !

2015. december 8-án került sor a Miniszter Úr parlamenti bizottságok el őtti meghallgatására,
melybenszámot adott a tavalyi év során a Nemzeti Fejlesztési Minisztériiuriot érint ő feladatokról,
azok aktuális helyzetérő l . Ezek közül a Miniszter Úrhoz kérdést intézték a MÁV kollektív,
szerződése tárgyában, miszerint igaz-e a vasutas szakszervezetekhez köthető infoririácib, miszerint .
ha a vasutasok maradéktalanul élnének a kollektív szerz ődésben biztosított jogaikkal, ha a maga
egészében érvényesülne a kollektív szerződés, akkor a jelenlegi létszám mellett azónnal 20%-kaL.'
kellene csökkenteni a kapacitást, vagyis minden ötödik vonat törlésre kerülne . "

A Miniszter Úr a bizottsági ülésen helyesléssel jelezte ugyan a kérdés jogosultságát, ózonbán azt
meg nem válaszolta .

A kérdés fontosságára, illetve több tízezer vasutas munkavállalót megillető jogok, : érvényre
juttatására tekintettel arra kérem a tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :
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1. A jelenleg is hatályos MÁV-kollektív szerződés maradéktalan érvényesülése esetén ' .
valóban jelentős járatritkításokra kerülne sor ?

2. Ha igen, ez mekkora mértékű lenne?

3. Nem tartja-e aggályosnak, hogy 2016-ban egy állami ` cégnél gyakorlat i
megfontolásokból nem érvényesülhet egy, a munkavállalók érdekeit véd ő-kollektív
szerződés?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 : január 15 .

Gkq,D-'-p
Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő (MSZP)
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